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Tommy Johansson: 

Var rädd 
om det 
vi har 

- Jag har tidigare påtalat vikten 
av kvalitet. Det inkluderar också 
att vi skyddar vår egendom 
och kundernas. Säkerhetsskyd
det får inte heller klicka! 

Det finns många bevis på aktuella hot 
mot säkerheten i högteknisk verksam· 
het. Särskilt mot viktiga försvarsintres
sen är hotbilden påtaglig. 

Våra kunder och samarbetande fö
retag har ju anförtrott sin egendom 

, I, 

Teckning: Lennart Askerlöj 

och sina hemligheter i våra händer 
såväl hård- som mjukvara. F ör oss är 
skyddet av detta en plikt, men det är 
lika viktigt att skydda sektorns egna 
produkter, projekt och aff<irsideer. 

Fullgott skydd 
Det är med gemensamma ansträngning
ar vi skapar ett fullgott skydd för var 
tekniska och allmänna kompetens. Sä
kerhetstjänsten hjälper oss med det. 

Alla åtgärder mot tänkbara säker
hetshot ökar också vår personliga trygg
het, sam tidigt som vi slår vakt om job
ben - anställningstryggheten. 

Ansvaret 
för säkerhetsskyddet vilar på oss alla. 
Verklighetsbakgrunden bör hålla oss i 
ständig beredskap. 

Vårt lands möjligheter att försvara 
sitt oberoende och vårt företags möj
lighet att bibehålla förtroendet och ut
vecklas vidare går hand i hand . 

Tommy Johansson 

~ 

EN SVENSK TIGER 

Vi blir snabbare och effektivare: 

Premiär för EKU, 
vårt nya 
ekonomiska system 

I takt med tiden har de ekono
miska rutinerna vid F FV U nder
håll blivit en alltför "trång kos
tym". Nu är det dags att prova ut 
en ny. Måtten på den nya "kos
tymen" ekonomisystemet 
EKU - svarar bättre mot de krav 
som idag ställs på snabb ekono
misk rapportering, aktualitet och 
tillgänglighet. 

Inom kort är det premiär för 
EKU, men flertalet av oss märker 

Behov av sped ition? 

Fråga Maj-Britt 
Maj-Britt Danielsson har tillträtt be
fattningen som speditör vid FFV Un
derhåll i Arboga. 

Maj-Britt är placerad inom Division 
Service och avdelning Marknadsservice 
med uppgift att serva samtliga enheter 

och orter inom FFV·U. 

Hennes huvudsakliga arbetsuppgif
ter blir att dra upp riktlinjer inom om
rådet spedition för internationella 
transporter, tullrutiner, kund- och 
myndighetskontakter i samarbete med 
företagets övriga enheter samt vara 
sektorns rådgivare inom området. 

Maj-Britt kommer närmast från Ar
boga Maskiner där hennes huvudsakli
ga uppgift varit att handlägga spedi
tionsärenden på internationell nivå . 

förändringen först efter semes
tern när efterkalkylerna för pe
riod 7 körs i ordinare tid. 

- EKU ger oss bättre förutsättningar 
att ta fram underlag för resultat- och 
balansräkning. Och framför allt får vi 
möjlighet att lyfta fram de enskilda 
jobben. De utgör delar i ekonomin där 
vi som enskilda handläggare har möjlig
het att bidra till ett positivt resultat. 

Det säger Sture Fahlborg sor:n an
svarar för utvecklingen av EKU. 

I nget extrajobb 
Det bör poängteras att övergången till 
EKU inte kommer att dra med sig nå
got nämnvärt extra arbete . Alla gamla 
ordernummer gäller även i fortsätt-
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ningen helt oförändrade. 
- Uppgifterna som idag finns i 

"DRIBO" kommer att överföras auto
matiskt till det det nya systemet, så 
något krångel blir det inte på den 
punkten, påpekar Sture. 

- Praktiskt taget alla försystem, 
som till exempel R- och L-löner, tids
redovisning och inköp med flera , kom
mer också att förbli oförändrade och 
rulla på i gamla hjulspår. 

Nytt och ofta 
Mest påtagligt kommer vi att märka 
EKU-systemet på efterkalkylerna. De 
får en ny utformning och mer detalje
rad kostnadsredovisning samtidigt som 
distributionsmöjligheterna förbättras. 

- Det blir också betydligt lättare 
att sammanställa olika uppgifter som 
hämtas ur efterkalkylerna, som i fort
sättningen kommer att aktualiseras 
varje vecka, berättar Sture. 

- På sikt kan den ökade aktualite
ten ge oss möjlighet att möta kraven 
på snabbare fakturering för de beställ
ningar där kunden medger detta. Men 
några detaljer har ännu inte utformats 
på den punkten. 

Använd terminalen 
l slutet av oktober införs en så kallad 
realtidsdeL Det innebär att de som har 
tillgång till terminal får möjlighet att 
via bildskärmen hämta information om 
efterkalkylerna. 

- Alla registreringar och ändringar 
av order kan göras med hjälp av termi
nal. Men jag vill betona att EKU också 
medger rapportering till systemet på 
traditionellt sätt via blanketter. 

EKU - EPOS 
Med hjälp av EKU-systemet och kon
cernens systempaket EPOS är målet 
att på sikt sammans~älla kompletta re
sultat- och balansräkningar per division 
och avdelning. 

- Det är ett arbete som vi idag bara 
orkar göra en gång i kvartalet. Men i 
framtiden blir det möjligt att göra sam
manställningar varje period. 

EPOS (Ekonomisk Planering Och 
Styrning) är ett systempaket som FFV 
har köpt som gemensamt system för 
koncernens aWirsredovisning. 

EKU (EKonomisystem för FFV 
Underhåll) är vart interna redovisnings
system. Det har utvecklats inom sek
torn fristående från EPOS men kom
mer att lämna uppgifter till EPOS. 

- Det är på efterkalkylerna vi kommer aU märka den största skillnaden när 
EK U-systemet rullar igång, beräuar Sture Fahlborg. Nu pågår arbetet med alt ta 
fram terminalbilder till realtidsdelen som införs i oktober. 

Utbildning 
En massiv utbildning ska genomföras 

efter semestern. Alla berörda kommer 
via de olika divisionerna att få särskild 
inbjudan. 

För närvarande pågår arbetet med 
att ta fram dokumentation för under
visningen. 

Till dem som berörs av övergången 
till EKU redan under vecka 25 har en 
separat inbjudan skickats ut. Det gäller 
i första hand personal som arbetar med 
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orderregistrering, fakturering eller med 
ekonomiarbete i övrigt. 

Utnyttjar tekniken 
- Avslutningsvis vill jag understryka 
att vi med EKU får bättre förutsätt
ningar för kostnadsuppföljning och 
ekonomisk styrning. Det åstadkommer 
vi framför allt genom att utnyttja tek
niken på ett bättre sätt. 

- Dessutom får vi genom EKU en 
bra utgångspunkt för en fortsatt ut
veckling av ekonomisystem. 

Anne Allard 

Information 
är bra och är den snabb och korrekt 
ger den bättre underlag för beslut. Det 
är en omtvistad sanning. U-Aktuellt 
hoppas den beaktas aktivt av alla som 
har information att lämna. Sektorin
formation tas mycket gärna emot för 
spridning i U-Aktuellt, tack! 

~MMd'9! 

- Har du läst 1984 ? 
- Ja, jag har läst i många år. 

rBlandaren) 

Vi hade tänkt sätta upp Mästersångar
na i Nlirnberg, men vi fick pruta på an
spräken och säUa upp Adolfs Fredriks 
gosskör. 

rBlandaren) 

En sak vet jag om segling, och det är 
aU kryss betyder oavgjort. 

rBlandaren) 

PRESSff,' WSTOPP! 

Extra IKU-möte 
På onsdag, den 20 juni, hålls ett extra 
lKU-möte om strategiska LSPn, an
slagsframställning och personalläge 
m m. Vi hoppas hinna ut med informa
tion före semestern. 


